

記名卡申購單

Application For Registered Card

密 件
CONFIDENTIAL



受理單位/車站: _____
Unit/Station

受理日期: _____ 年 月 日
Application Date Y M D

持卡人基本資料(標示*為必填欄位) Cardholder's Personal Data (Items with * are mandatory)			
*姓名 Name	先生/小姐 Mr./Ms.	*生日 Birthday	YYYY 年 Y MM 月 M DD 日 D
*身分證/護照號碼 ID/Passport No.		*聯絡電話 Telephone	日間: () Daytime 行動電話: Cell Phone

以下欄位由本公司受理人員填寫 For THSRC Agent			
申購票證種類 Ticket type	* 南港-板橋區間不銷售回数票及定期票 The section of NAG-BAQ is not applied to multiride and periodic ticket. <input type="checkbox"/> 記名回数票 Multiride Ticket <input type="checkbox"/> 記名定期票 Periodic Ticket <input type="checkbox"/> 其他 Others		
申請人適用卡種 Applicable Card	<input type="checkbox"/> 普通卡 Regular Card <input type="checkbox"/> 其他 Others	記名卡卡號 Card No.	* 請附上 TWE 之卡片分析收據
備註 Remark			

經辦人 Agent	申請人簽名 Applicant's Signature
---------------------	---------------------------------------

一. 申辦注意事項 Application Notes

- 請以正楷填寫此申請單，並確認所填寫之資料正確無誤以利資料登錄作業。
Please ensure all the information written on the application form is correct and readable.
- 申辦記名卡者，每張製卡費為 100 元；辦理退卡時，製卡費不予退還。
The charge for the Registered Card is 100NT, which is non-refundable.
- 領卡時，請以正楷在卡片指定欄位填寫持卡人姓名。記名卡限本人持用，如查獲非依規定使用，將依據旅客須知規定辦理。
Please sign your name in neat script on the "Card Holder" field as soon as the card is issued. The Registered Card is restricted to be used by the cardholder only.
- 記名卡遺失時得申請掛失。
If the Registered Card is lost, please contact with THSRC to report the loss immediately.
- 申辦記名卡時，請出示相關證明文件以供核對資料。
The applicant is advised to present your ID for information verification.

二. 客戶資料 Customer Information

- 申請人同意提供個人資料予本公司，進行統計、市調分析等參考依據。
Applicants agree to provide personal data to THSRC for statistics and market analysis.
 - 本公司得依法令規定蒐集、電腦處理及運用個人基本資料。
THSRC may collect, computerize and use personal data based on laws.
 - 申請單所填寫之資料如有異動，請務必通知本公司更改，以確保持卡人權益。
Once the data written on the application form changes, please contact with us for correction.
- 三. 若有任何問題，請洽客服專線：4066-3000(苗栗、台東、金門、馬祖及行動電話：02-4066-3000)或利用高鐵服務網站 www.thsrc.com.tw 與我們聯絡。
For any questions, please do not hesitate to call our customer service number at 4066-3000(for Miaoli, Taitung, Kinmen, Matsu areas and cell phone:02-4066-3000) or contact with us by www.thsrc.com.tw.